
 
 
 
 
 

 
Jaarverslag 2024 Dorpsraad Warnsveld 
 
 
Over Dorpsraad Warnsveld 
De Dorpsraad van Warnsveld bestaat uit inwoners van Warnsveld en vertegenwoordigers van 
Warnsveldse verenigingen, organisaties en instellingen. Zes inwoners van Warnsveld vormen 

het dagelijks bestuur van de dorpsraad: Cyp Wagenaar (voorzitter); Anja Kuiken (secretaris); 
Michiel van Alphen (penningmeester); Jannie de Ruiter-Huurnink (tweede penningmeester), 
Robert Jan Hulscher (lid) en Jolanda Dragt (lid). 
 
Doelstellingen Dorpsraad Warnsveld 

De Dorpsraad Warnsveld zet zich in voor het versterken van de sociale en fysieke leefbaarheid, 
het behartigen van de gemeenschappelijke belangen van de inwoners van het dorp Warnsveld 
en het buitengebied en het op peil houden van de kwaliteit van de voorzieningen voor het 
dorp en het buitengebied. 
De Dorpsraad werkt nauw samen met organisaties die aan deze doelstelling eveneens een 

bijdrage leveren of kunnen leveren. 
Jaarlijks ontvangt de Dorpsraad van de gemeente Zutphen een budget waarmee initiatieven 
en projecten die passen binnen de doelstelling kunnen worden uitgevoerd of ondersteund.  
 
Dorpsraad Warnsveld in 2024 
Net als in 2023 vergaderde de Dorpsraad elke derde dinsdag van de maand. In een aantal 
gevallen werd er gebruik gemaakt van het spreekuur voorafgaand aan de vergaderingen. 
Ook hebben we op elke eerste maandag van de maand samen met de wijkagent en de 
wijkregisseur van de gemeente spreekuur gehouden. 
We hebben veel afspraken gemaakt voor onze vergaderavonden. Zo ontmoetten we onder 
andere diverse Zutphense politieke partijen, de werkgroep Duurzaam Leesten, BijdeBieb, de 
Stichting Cultuur en Contact Warnsveld.  
In april hebben we twee weken lang op de Dreiumme de Warnsveldwinkel geopend. Er 
waren veel Warnsveldse organisaties en politieke partijen aanwezig als ‘personeel’. We 
hebben veel ideeën opgehaald voor ons dorp. In juni kregen we van de PvdA Zutphen-

Warnsveld de Rode Taart voor dit initiatief! 
In oktober werd de tweede ‘meet&eat’ gehouden voor Warnsveldse verenigingen en 
belangengroepen. Het was wederom een goede avond. Ook hier hebben we ideeën 
opgehaald, onder andere de wens om de contacten onderling te verbeteren. 
 
Voor en achter de schermen was de Dorpsraad in 2024 onder andere betrokken bij: 
- het wijkteamoverleg met alle wijkteams van de gemeente Zutphen. 



- de plaatsing van noodlokalen bij kindcentrum Adriaan van den Ende.  
- de herinrichting van het Spikerveld.  
- de verkeerssituatie aan de Breegraven.  
- de organisatie van de Sinterklaasintocht. 
- Platform Dementievriendelijk Zutphen. 
- het Sprekersplein van de gemeente Zutphen; we hebben twee keer ingesproken (zorgen 

over de mogelijke komst van een McDonald’s in Warken en de resultaten van de 
Warnsveldwinkel). 
- de bijeenkomst voor nieuwe inwoners van de gemeente Zutphen. 
 
Financiën Dorpsraad Warnsveld 
In 2024 is de bijdrage van de gemeente naast de vaste lasten zoals huur van het Warnshuus, 
verzekeringen, bankkosten en dergelijke, besteed aan: 
Stichting Dorpsfeesten: bijdrage organisatie Dorpsfeesten 
Hakunama Tentfeest: bijdrage 
Buurten Warnsveld: bijdrage buurtfeesten 
Buurtpreventie Warnsveld: bijdrage 
Stichting Cultuur en Contact Warnsveld, Praat/danscafé Warnsveld: startbijdrage 
Project Dementzie: bijdrage 
Voor diverse verenigingen maakten we met een bijdrage een jubileumvoorstelling mogelijk. 
 
 
Vooruitblik 2025 
In 2025 wil de Dorpsraad: 
- de positie verder verstevigen, onder meer door meer in de openbaarheid te treden in het 
dorp en door contact te zoeken met politieke partijen. 
- uitbreiding van het bestuur vinden. 
- bij lopende zaken (Adriaan van den Ende, verkeerssituatie Breegraven) de vinger aan de 
pols houden. 
- Ook gaan we aan de slag met de tijdens de Meet&Eat uitgesproken wens om een online 

platform te creëren waarop Warnsveldse verenigingen etc. kunnen samenwerken en elkaar 
ondersteunen. 


